
  
 

Schriftelijke vragen: Eenmalige subsidie 
 

Akersloot, 11 juni 2024 
 

Naar aanleiding van de ontvangen brieven van diverse subsidie ontvangers hebben wij 
gezien hun oproep de volgende vragen. Mbt de eenmalig verstrekte subsidie gelden bij 
raadsbesluit. In de begroting 2024 stond een post opgenomen voor exploitatietekort 
maatschappelijke organisaties van € 250.000,00. In het subsidieoverzicht 2024 staat een 
bedrag van € 639.094,00 voor verleende eenmalige subsidie 2024. 
 

1. Ons is onduidelijk welke gelden nu door welke organisatie extra eenmalig zijn 
ontvangen, en wanneer, kunt u dit nog eens specificeren?  

2. Klopt het dat een groot deel was beoogd voor de extreem hoge energielasten?  
3. De energiemarkt is al weer even redelijk stabiel, zijn er langlopende contracten 

aangegaan op het hoogtepunt van de markt door gesubsidieerde partijen? 
4. Zo nee, is dit extra geld voor dat doel nog nodig? 
5. Waarvoor was het andere deel bestemd volgens de extra subsidie aanvragen? 
6. We lezen in een van de brieven dat o.a. activiteiten zijn geïntensiveerd, welke zijn dit, 

en is bekend welke deze extra activiteiten kosten, welk doel ze beogen en hoe de 
bezoekers/deelnemer aantallen daar zijn?  

7. In een andere brief lezen we dat de eenmalige subsidie steeds eenmalig sterk 
opgeplust is. Ook hier wordt aangegeven dat de subsidie noodzakelijk is voor het 
uitbreiden van activiteiten.  
Wat is het doel van en het idee achter ‘steeds eenmalig opplussen’? 

8. Klopt het dat in 2023 de “onverwachte” stijging van de cao-lonen reden was voor een 
extra aanvraag? Hoe hoog was deze stijging (in geld)per subsidie ontvanger. 

9. Bij de presentatie van het doelmatigheidsonderzoek, werd de eenmalige subsidie 
opgevoerd als een eigenlijk al structurele post, op wiens initiatief is dit gebeurd? 

10. Zijn er naar aanleiding van de eenmalig verstrekte gelden al eerder signalen gekomen 
dat deze eigenlijk niet eenmalig konden zijn? Zo ja, wanneer en hoe hebben deze de 
organisatie bereikt?  

11. Zijn er naar aanleiding van het ophanden zijnde “ravijnjaar” 2026 in gesprekken met 
de betreffende organisaties hierover afspraken gemaakt? Uit de brief van de 
organisaties wordt op geen enkele wijze verwezen naar de opgave waar wij als 
gemeente voor komen te staan. Is dit aan de organisatie voorgelegd? 

12. Kunt u aangeven wanneer gesprekken met de diverse organisaties zijn gevoerd?             
Wie daar bij aanwezig waren, en ons de gespreksnotities/e-mails/verslagen en 
gemaakte afspraken daarvan toesturen? 

13. Zijn de jaarrekeningen/subsidieverantwoording en accountantsverklaringen van de 
betreffende subsidie ontvangers over 2023 al beschikbaar, zo ja graag ter beschikking 
op de griffie. Indien niet die van 2022! 

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden!  
 

Rob Dekker  
Mariska Tauber  


